

EMBRACE BLISSFUL SLEEP,
THE ORGANIC WAY



Quantum Fusion

20-DAY SLEEP TRANSFORMATION

Discover **dreamAURA**

Experience the power of nature's gentle touch for deep, restful nights.



MORE THAN JUST SLEEP:

dream AURA is more than just a sleep aid. it's a holistic approach to well-being. Wake up feeling rejuvenated, energized, and ready to embrace the day.

THE MAGIC OF COLD-PRESS:

Our gentle extraction process preserves the delicate aromas and potent actives of our ingredients, delivering maximum effectiveness in every drop.

UNWIND NATURALLY:

Say goodbye to restless nights and artificial sleep aids. dreamAURA is your gateway to restful sleep, sourced from 100% organic botanicals.

PURITY YOU CAN TRUST:

Cold-pressed with care, dreamAURA retains its potent extracts with no added preservatives or harsh chemicals. Just pure, unadulterated goodness for your slumber.

SLEEP SOUNDLY, WORRY-FREE:

Rest assured knowing that dreamAURA has passed rigorous toxicity tests and won't leave you with unwanted side effects. Enjoy safe, peaceful nights with confidence.





ADDITIONAL TIPS

1. Create a bedtime routine that signals to your body it's time to wind down. This could include taking a warm bath, reading a book, or listening to calming music
2. Avoid screens for at least an hour before bed, as the blue light emitted can interfere with sleep.
3. For Extra relaxation, dim the lights, light a calming candle, or play soothing music.
4. For best results, stick to this routine for 20 days to allow your body to adjust and fully embrace the natural sleep-promoting promoting properties of the oil.

REMEMBER

Everyone is different, so experiment to find what works best for you. If you have any questions or concerns, consult your doctor before using the sleep oil.



DRIFT OFF TO DREAMLAND WITH OUR SOOTHING SLEEP OIL

This calming oil, made with natural ingredients, helps you unwind and achieve a restful night's sleep. Here's how to use it for maximum relaxation:

45 MINUTES BEFORE BEDTIME

1. Gather your supplies

You'll need the sleep oil, a dropper, and your fingertips.



2. Choose your massage spot:

You can target one or all of these three points:

Crown of the head

Apply a few drops (adjust depending on hair thickness) and gently massage in circular motions.



Navel

Place a few drops on your navel and massage in a clockwise direction.



Big toes:

Put a drop on each big toe and rub it in until absorbed.



3. Breathe deeply:

As you massage, take slow, deep breaths in through your nose and out through your mouth. Inhale the calming scent of the oil and let it wash away your worries.



4. Relax and unwind:

Allow yourself to sink into a state of calmness and prepare for a peaceful sleep.

ADOPTÉZ UN SOMMEIL RÉPARATEUR,
DE MANIÈRE BIOLOGIQUE



Quantum Fusion

TRANSFORMATION DU SOMMEIL DE 20 JOURS

Découvrez dreamAURA

*Découvrez la puissance de la douceur de la nature
pour des nuits profondes et reposantes*



PLUS QUE DU SOMMEIL:

dreamAURA est plus qu'une simple aide au sommeil. C'est une approche holistique de l'être. Réveillez-vous rajeuni, énergisé et prêt à embrasser la journée.

LA MAGIE DE LA PRESSE À FROID:

Notre processus d'extraction doux préserve les arômes délicats et les actifs puissants de nos ingrédients, offrant une efficacité maximale à chaque goutte.

DÉTENDEZ-VOUS NATURELLEMENT:

Dites adieu aux nuits agitées et aux somnifères artificiels. dreamAURA est votre porte d'entrée vers un sommeil réparateur, provenant de plantes 100% biologiques.

UNE PURETÉ À LAQUELLE VOUS POUVEZ FAIRE CONFIANCE:

Pressé à froid avec soin, dreamAURA conserve ses extraits puissants sans conservateurs ni produits chimiques agressifs ajoutés. Juste de la bonté pure et pure pour votre sommeil.

DORMEZ PROFONDÉMENT, SANS SOUCI:

Soyez assuré que dreamAURA a passé des tests de toxicité rigoureux et ne vous laissera pas avec des effets secondaires indésirables. Profitez de nuits sûres et paisibles en toute confiance.





CONSEILS SUPPLÉMENTAIRES

1. Créez une routine du coucher qui signale à votre corps qu'il est temps de se détendre. Cela peut inclure prendre un bain chaud, lire un livre ou écouter de la musique apaisante
2. Évitez les écrans pendant au moins une heure avant de vous coucher, car la lumière bleue émise peut interférer avec le sommeil.
3. Pour plus de détente, tamisez les lumières, allumez une bougie apaisante ou jouez de la musique apaisante.
4. Pour de meilleurs résultats, respectez cette routine pendant 20 jours pour permettre à votre corps de s'adapter et d'embrasser pleinement les propriétés naturelles favorisant le sommeil de l'huile.

SE SOUVENIR

Tout le monde est différent, alors expérimentez pour trouver ce qui vous convient le mieux. Si vous avez des questions ou des préoccupations, consultez votre médecin avant d'utiliser l'huile de sommeil.



LAISSEZ-VOUS EMPORTER AU PAYS DES RÊVES AVEC NOTRE HUILE DE SOMMEIL APAISANTE

Cette huile apaisante, composée d'ingrédients naturels, vous aide à vous détendre et à passer une nuit de sommeil réparatrice. Voici comment l'utiliser pour un maximum de détente :

45 MINUTES AVANT LE COUCHER

1. Rassemblez vos fournitures

Vous aurez besoin de l'huile de sommeil, d'un compte-gouttes et du bout des doigts.



2. Choisissez votre lieu de massage:

Vous pouvez cibler un ou plusieurs de ces trois points:

Couronne de la tête

Appliquez quelques gouttes (ajustez en fonction de l'épaisseur des cheveux) et massez doucement en mouvements circulaires.



Nombril

Déposez quelques gouttes sur votre nombril et massez dans le sens des aiguilles d'une montre.



Gros orteils

Mettez une goutte sur chaque gros orteil et frottez-la jusqu'à absorption.



3. Respirez profondément:

Pendant que vous massez le corps, inspirez lentement et profondément par le nez et expirez par la bouche.

Inhalez le parfum apaisant de l'huile et laissez-le vous débarrasser de vos soucis.



4. Détendez-vous et détendez-vous:

Laissez-vous tomber dans un état de calme et préparez-vous à un sommeil paisible.